



**Terms and Conditions of designated Dyson Stores Promotion (the "Promotion"):**

1. The promotion period of the Promotion is valid from 1 March 2021 to 31 May 2021 (both dates inclusive) (the "**Promotion Period**").
2. To be eligible for the Promotion, cardholders ("**Cardholders**") are required to settle the payment with designated credit cards issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the "**Bank**"), including Standard Chartered credit card and its co-branded card, MANHATTAN credit card and its co-branded card ("**Eligible Cards**"). Standard Chartered UnionPay Dual Currency Platinum Credit Card is not eligible for the Promotion.
3. To enjoy the below offers, the Cardholders shall enter the promo code at the time of purchase at designated stores of Hong Kong Dyson (the "**Merchant**") (if applicable) with the Eligible Card upon fulfilment of designated single net transaction amount during the Promotion Period:

	Designated single net transaction amount	Discount	Promo code
<b>Offer1</b>	HKD6,500 or above	12% off	SCB2112
<b>Offer2</b>	HKD2,500 – HKD6,499	6% off	SCB216

- (i) Delivery fee will be excluded when calculating the designated single net transaction amount after discount.
- (ii) For any spending at the Merchant online store, please select item(s) at the Merchant online store's product page, then enter valid promo code and press "Apply discount" at Online Shopping Cart (Your Basket). Discounted price will be displayed by Merchant's system accordingly.
4. The Promotion is not applicable to selected new products, selected discounted items and tools.
5. Offer 1 and Offer 2 cannot be used in conjunction.
6. In conjunction with Offer 1 or Offer 2, the Cardholders may also enjoy Offer 3 ("**Credit Card Instalment Plan**"). The application for the Credit Card Instalment Plan is subject to terms and conditions, please visit [www.sc.com/hk/flexi](http://www.sc.com/hk/flexi) for details.
7. Submission of the promo code after the purchase will not be accepted and no retroactive claim will be permitted.
8. The Promotion, irrespective of its form, including but not limited to gifts, discounts or cash coupons, are not redeemable for cash, exchangeable or transferable, and cannot be used in conjunction with other promotional offers unless otherwise stated.
9. Free delivery will be subject to the "Delivery Terms" of the Merchant.
10. Items are limited and subject to a first-come-first-served basis, while stocks last.
11. All photos and product information are for reference only.
12. The Promotion shall be terminated immediately upon closure of the Merchant.
13. Cardholders understand and accept that the Bank is not the supplier of the products and / or services supplied by the Merchant under or in connection with the offer(s). The Bank shall bear no liability relating to any aspect of the products and/or services, including without limitation, their quality, the supply, the descriptions of products and / or services provided by the Merchant, any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorized representation, unfair trade practices or conduct in connection with the promotion of the offer(s) or in making available the offer(s) or the products and / or services under the Promotion, by the Merchant, its employees, officers or agents.
14. Personal data of Cardholders may be collected by the Merchant and the use of such personal data shall be subject to the personal information collection statement of the Merchant. Please contact the Merchant for related details.
15. The Bank and the Merchant reserve the right to alter, extend, or terminate the Promotion and amend the terms and conditions at any time. In case of disputes, the decision of the Bank and the Merchant shall be final and binding.
16. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

**To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!**



### Dyson指定商店優惠(「此推廣」)之條款及細則：

1. 此推廣之推廣期由2021年3月1日至2021年5月31日(包括首尾兩天)(「推廣期」)。
2. 客戶(「客戶」)必須以渣打銀行(香港)有限公司(「本行」)發行之指定信用卡，包括渣打信用卡及其聯營卡、MANHATTAN信用卡及其聯營卡(「合資格信用卡」)簽賬，方可享有優惠。此推廣不適用於渣打銀聯雙幣白金信用卡。
3. 於推廣期內，客戶須於香港Dyson指定商店(「商戶」)以合資格信用卡消費滿以下指定單一淨額簽賬金額並結賬時輸入優惠代碼(如適用)，方可享以下優惠：

	單一合資格簽賬金額	折扣	優惠代碼
優惠1	HK\$6,500或以上	88折	SCB2112
優惠2	HK\$2,500 – HK\$6,499	94折	SCB216

- (i) 運費將不會計算在內，並以扣除優惠後之購買金額為準。
  - (ii) 客戶於商戶網店之簽賬，請於商戶網店產品頁面選購產品，然後到購物車頁面位置輸入有效優惠代碼並按「使用優惠」。商戶系統將會對合資格之訂單提供折扣優惠。
4. 此推廣不適用於購買指定新產品、指定特價產品及配件。
  5. 優惠1及優惠2不可同時使用。
  6. 優惠3(「信用卡分期付款計劃」)可與優惠1或優惠2同時使用。信用卡分期付款計劃之申請附帶條款及細則，請瀏覽[www.sc.com/hk/flexi](http://www.sc.com/hk/flexi) for details.
  7. 恕不接受於付款後提供優惠代碼及不得補領優惠。
  8. 除特別註明外，此推廣之折扣優惠，包括但不只限於禮品、折扣或現金券，均不得兌換現金或轉讓，且不可與其他推廣優惠同時使用。
  9. 商戶將根據其「送貨條款」提供免費送貨服務。
  10. 產品數量有限，先到先得，售完即止。
  11. 所有圖片及產品資料只供參考。
  12. 若商戶停止營業，此推廣將立即終止。
  13. 客戶明白及接納所有商戶提供的有關此推廣計劃的產品及 / 或服務並非由本行所提供。因此，有關商戶、其員工、其人員及其供應商於推廣計劃提供的各項產品/服務的各方面，包括但不只限於商戶所提供的產品及 / 或其服務的質素、供應量、產品及 / 或其服務說明、任何虛假的交易說明、虛假陳述、錯誤聲明、遺漏、未經授權的陳述、與此推廣相關或就提供此推廣下的產品及 / 或服務的不公平貿易慣例或行為，本行均毋須負上任何責任。
  14. 商戶或許收集客戶之個人資料，其個人資料之用途將受商戶之個人資料收集聲明約束。本行並不牽涉該任何個人資料之收集及使用，詳情請聯絡商戶。
  15. 本行及商戶保留隨時更改、延續或終止此推廣以及修訂條款及細則之權利。如有任何爭議，本行及商戶將保留最終決定權。
  16. 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。

**借定唔借?還得到先好借!**

由渣打銀行(香港)有限公司刊發